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Valtuustokysymys: toteutuuko yhdenvertaisuus varhaiskasvatuksen 
palveluohjauksessa? 
  
Sd-valtuustoryhmässä on noussut huoli varhaiskasvatuksen palveluohjauksesta perustuen 
vanhempien ja varhaiskasvatuksessa työskentelevien yhteydenottoihin.  
 
Esimerkki: vanhemmat kertovat, etteivät ole saaneet riittävästi tietoa varhaiskasvatuksen 
kaikista muodoista, kuten perhepäivähoidosta. Vaikka kyseessä olisikin vain yhden tai 
muutaman perheen kokemus asiasta, on kyse erittäin merkittävästä perusoikeudesta eli 
tiedonsaantioikeudesta ja viranhaltijoiden velvollisuudesta antaa riittävästi tietoa perheen 
tilanteen tukemiseksi ja ratkaisun tekemiseksi oikeilla tiedoilla. 
  
Valtuustoryhmämme kysyykin: 
 


- Miten yhdenvertaisuus eri palvelumuotojen välillä toteutuu varhaiskasvatuksen 
palveluohjauksessa?  
 


- Minkälaisin keinoin varmistetaan, että kaikista palvelumuodoista on riittävästi ja yhtä 
paljon tietoa saatavilla asukkaille?  


 
- Miten palveluohjauksen laatu ja yhdenmukainen toiminta varmistetaan?  


 
- Seurataanko ja raportoidaanko palveluohjauksen laatua, yhdenvertaista toimintaa? 


 
- Pyydetäänkö perheiltä palveluohjauksesta palautetta tämän varmistamiseksi? 
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